
 

 

 

Αθήνα, 29 Απριλίου 2020 

 

Ερώτηση 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 

   

Θέμα : «Σε διακινδύνευση η ομαλή λειτουργία του Νοσοκομείου 

Πρέβεζας, λόγω έλλειψης ιατρικού προσωπικού» 

 

Έντονη ανησυχία έχει προκαλέσει στους πολίτες της ευρύτερης περιοχής της 

Πρέβεζας η παρατηρούμενη έλλειψη ιατρικού προσωπικού σε συγκεκριμένες 

ειδικότητες, οι οποίες είναι απαραίτητες για την ομαλή λειτουργία και 

υποστήριξη του Γενικού Νοσοκομείου Πρέβεζας. Αποτέλεσμα αυτής της 

κατάστασης είναι να υπάρχει ορατό το ενδεχόμενο κλεισίματος ολόκληρων 

κλινικών και οι πολίτες μιας περιοχής που εκτείνεται, πέρα τον Νομό Πρέβεζας, 

στη Βόρεια Αιτωλοακαρνανία και στη Λευκάδα, να αναγκάζονται να διανύσουν 

ακόμη περισσότερα χιλιόμετρα και περισσότερο χρόνο, ώστε να βρουν λύση 

στο πρόβλημα υγείας που αντιμετωπίζουν. 

Ειδικότερα, σοβαρές ελλείψεις παρουσιάζονται στη Νεφρολογική Κλινική, που 

ουσιαστικά υπολειτουργεί, καθώς ο Διευθυντής βρίσκεται προ 

συνταξιοδότησης, ενώ λήγει σύντομα η απόσπαση του δευτέρου ιατρού. 

 Η παθολογική κλινική διαθέτει τρείς ιατρούς, εκ των οποίων ο Διευθυντής 

συνταξιοδοτείται σύντομα, ενώ δεν υπήρξε ενδιαφέρον για τη θέση του 

Επιμελητή Β’ που προκηρύχθηκε, καθώς και για τις θέσεις των επικουρικών 

που εγκρίθηκαν λόγω της πανδημίας.  

Τέλος, υπάρχει σοβαρός κίνδυνος ανατροπής του προγραμματισμού των 

χειρουργικών επεμβάσεων, από τη στιγμή που στο Νοσοκομείο έχουν 

απομείνει δύο (2) αναισθησιολόγοι. Στη θέση επικουρικού αναισθησιολόγου 

δεν εκδηλώθηκε ενδιαφέρον. 
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Επειδή, η εύρυθμη λειτουργία του Γενικού Νοσοκομείου Πρέβεζας, το οποίο 

καλύπτει μια ευρύτερη περιοχή με πληθυσμό άνω των εβδομήντα χιλιάδων 

(70.000) πολιτών που κατά τους θερινούς μήνες το εν λόγω μέγεθος είναι 

πολλαπλώς μεγαλύτερο, προϋποθέτει την επαρκή στελέχωση σε ιατρικό 

προσωπικό, 

Επειδή, η έλλειψη ιατρικού προσωπικού θέτει εν αμφιβόλω τη λειτουργία 

ολόκληρων κλινικών του Νοσοκομείου,  

Επειδή, η στήριξη του τόσο ευαίσθητου τομέα της υγείας και των ανθρώπων 

της απαιτεί συγκεκριμένες πράξεις και όχι απλώς στήριξη στα λόγια, 

χειροκροτήματα και φιλικά χτυπήματα στην πλάτη,          

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Θεωρεί επαρκές τα ιατρικό προσωπικό που υπηρετεί στη 

Νεφρολογική, και Παθολογική κλινική καθώς και στο 

Αναισθησιολογικό Τμήμα;  

2. Πότε προβλέπεται το πέρας της διαδικασίας πλήρωσης των 

μόνιμων θέσεων ιατρών ΕΣΥ που έχουν ήδη προκηρυχθεί στο 

Νοσοκομείο και τα Κέντρα Υγείας της Περιφερειακής Ενότητας 

Πρέβεζας; 

3. Ποιος είναι ο σχεδιασμός του Υπουργείου στις περιπτώσεις που 

δεν καλυφθούν οι θέσεις που προκηρύχθηκαν; Εξετάζει το 

Υπουργείο τη θέσπιση κινήτρων για τις θέσεις μόνιμου ιατρικού 

προσωπικού που η προκήρυξή τους αποβαίνει άγονη;  

4. Ποια τυχόν άλλα μέτρα προτίθεται να λάβει ώστε να λειτουργήσει, 

κατά την εκτίμησή του, εύρυθμα το Γενικό Νοσοκομείο Πρέβεζας;  

  

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Αθανασίου Αθανάσιος (Νάσος) 

Δρίτσας Θεόδωρος 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Καλαματιανός Διονύσιος- Χαράλαμπος 

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα)  

Μάρκου Κωνσταντίνος 



Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μιχαηλίδης Ανδρέας 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος (Αλέκος) 

Φάμελλος Σωκράτης  


